

## Protokoll fra møte i NJs arbeidsutvalg

AU-møte 16. mai 2024 kl. 09-16.30 i Brugata 19.

<b>Deltok:</b>	Dag Idar Tryggestad, Hege Fagerheim, Eirin Larsen (deltok ikke i sak 8), Rolf Johansen, Lars Døvle Larssen, Margrethe Solheim (deltok ikke i sakene 13, 14, 16 og 17.)
<b>Forfall:</b>	
<b>Sekretariatet:</b>	Hilde Tretterud deltok på hele møtet unntatt sak 16. Espen Brynsrud, Inger Marie Bø (dels på teams), August Ringvold (på teams).

O – AU hadde saken til orientering

I – AU innstiller på vedtak til landsstyret

V – AU har gjort endelig vedtak

### Dagsorden:

<a href="#">Sak 01</a>	AU-sak 123	Godkjenning av innkalling og dagsorden
<a href="#">Sak 02</a>	AU-sak 124	Godkjenning av protokoller
<a href="#">Sak 03</a>	AU-sak 125	B-sak: Politisk rapport
<a href="#">Sak 04</a>	AU-sak 126	B-sak: Sekretariatsleders rapport
<a href="#">Sak 05</a>	AU-sak 127	Rapport fra utvalget for frittstående mediehus
<a href="#">Sak 06</a>	AU-sak 128	Status for arbeidet med NJ-skolen
<a href="#">Sak 07</a>	AU-sak 129	Klage avslått støtte til NJ Frilans
<a href="#">Sak 08</a>	AU-sak 130	Innstilling til NJs representanter i PFU
<a href="#">Sak 09</a>	AU-sak 131	Regnskap 1. kvartal 2024
<a href="#">Sak 10</a>	AU-sak 132	Implementering av ny visuell profil
<a href="#">Sak 11</a>	AU-sak 133	NJs åpenhetsrapport
<a href="#">Sak 12</a>	AU-sak 134	Ønske om endring av stilling på vederlagsmidler
<a href="#">Sak 13</a>	AU-sak 135	B-sak: Avtale med Virke og utfordr. Knyttet til omfang og vedtekter  Sak 13.2: B-sak: Forslag om intensjonsavtale med NFF om FOR-midler
<a href="#">Sak 14</a>	AU-sak 136	B-sak: Søknad om spesialisterklæring

<a href="#">Sak 15</a>	AU-sak 137	B-sak: Evaluering av det sentrale MBL-oppgjøret
<a href="#">Sak 16</a>	AU-sak 138	Landsstyrets egnevaluering
<a href="#">Sak 17</a>	AU-sak 139	Oppdatert datoplan for AU og LS-møter for resten av perioden
<a href="#">Sak 18</a>		Eventuelt

<b>Sak 1</b>	<b>Godkjenning av innkalling og dagsorden</b>	<b>V</b>
--------------	---	----------

**Vedtak:**

Innkalling og dagsorden godkjennes.

[Til Dagsorden.](#)

<b>Sak 2</b>	<b>Godkjenning av protokoller</b>	<b>V</b>
--------------	-----------------------------------	----------

**Sakspapir:** Foreløpig protokoll fra e-postbehandlede saker april-mai 2024

**Forslag til vedtak:**

- Protokollen godkjennes

**Vedtak:**

- Protokollen godkjennes

[Til Dagsorden.](#)

<b>Sak 3</b>	<b>Politisk rapport</b>	<b>O</b>
--------------	-------------------------	----------

[Til Dagsorden.](#)

<b>Sak 4</b>	<b>Sekretariatsleders rapport</b>	<b>O</b>
--------------	-----------------------------------	----------

[Til Dagsorden.](#)

<b>Sak 5</b>	<b>Rapport fra utvalget for frittstående mediehus</b>	<b>I</b>
--------------	---	----------

**Sakspapirer:** Rapport fra utvalget for frittstående mediehus

**Forslag til vedtak:**

- Landsstyret oppretter et prosjekt rettet mot tillitsvalgte i frittstående mediehus, NJ FM.

- Landsstyret ber sekretariatet og politisk ledelse å ta ansvar for å innkalle til en digital samling av inntil en halv dags varighet i september 2024. Hit inviteres representanter for de frittstående klubbene. Sekretariatet og politisk ledelse er også representert på denne samlingen.
- På samlingen tas det sikte på å velge en nettverksleder for perioden frem til utgangen av 2025. Sekretariatet og politisk ledelse søker i samarbeid å rekruttere en kandidat til vervet før samlingen.
- Nettverkslederen tar, i samarbeid med sekretariatet, ansvar for å opprette en intern Facebook-gruppe for tillitsvalgte fra de frittstående klubbene snarest mulig. Politisk ledelse og en representant for arbeidslivsavdelingen i sekretariatet bør være medlemmer. Nettverkslederen administrerer og modererer gruppen. Det forutsettes at gruppen kan være et fortrolig diskusjons- og informasjonsforum med stor takhøyde.
- Nettverkslederen søker i samarbeid med sekretariatet å kartlegge faglige og politiske ønsker og behov hos de berørte tillitsvalgte og evt. legge til rette for egne sekvenser spesielt rettet mot denne gruppen på Styrkeløft 2024. Kartleggingen skal også ta sikte på å avdekke interesse og behov for en egen fysisk samling i 2025 og gi et estimat for hvor mange deltagere man eventuelt kan regne med.
- Sekretariatet og LS/AU tar i arbeidet med budsjettet 2025 høyde for at nettverksleder kan arrangere en dagssamling uten overnatting for de berørte tillitsvalgte i 2025. Endelig avgjørelse om bevilgning til en slik samling tas av AU i forbindelse med lagstildelingene i desember 2024.
- Nettverksleder skal legge frem en evalueringsrapport for prosjektet høsten 2025 og legge rapporten frem for LS' novembermøte.
- Nettverksleder mottar et honorar på kr. 12.000 pr. år.

#### **AUs forslag til vedtak:**

- Landsstyret oppretter et prosjekt rettet mot tillitsvalgte i frittstående mediehus, NJ FM.
- Landsstyret ber sekretariatet og politisk ledelse å ta ansvar for å innkalle til en digital samling av inntil en halv dags varighet høsten 2024. Hit inviteres representanter for de frittstående klubbene. Sekretariatet og politisk ledelse er også representert på denne samlingen.
- På samlingen tas det sikte på å velge en nettverksleder for perioden frem til utgangen av 2025. Sekretariatet og politisk ledelse søker i samarbeid å rekruttere en kandidat til vervet før samlingen.
- Nettverkslederen tar, i samarbeid med sekretariatet, ansvar for å opprette en intern Facebook-gruppe for tillitsvalgte fra de frittstående klubbene snarest mulig. Politisk ledelse og en representant for arbeidslivsavdelingen i sekretariatet bør være medlemmer. Nettverkslederen administrerer og modererer gruppen. Det forutsettes at gruppen kan være et fortrolig diskusjons- og informasjonsforum med stor takhøyde.
- Nettverkslederen søker i samarbeid med sekretariatet å kartlegge faglige og politiske ønsker og behov hos de berørte tillitsvalgte og evt. legge til rette for egne sekvenser spesielt rettet mot denne gruppen på Styrkeløft 2024. Kartleggingen skal også ta sikte på å avdekke interesse og behov for en egen fysisk samling i 2025 og gi et estimat for hvor mange deltagere man eventuelt kan regne med.
- Sekretariatet og LS/AU tar i arbeidet med budsjettet 2025 høyde for at nettverksleder kan arrangere en dagssamling uten overnatting for de berørte tillitsvalgte i 2025. Endelig avgjørelse om bevilgning til en slik samling tas av AU i forbindelse med lagstildelingene i desember 2024.
- Nettverksleder skal legge frem en evalueringsrapport for prosjektet høsten 2025 og legge rapporten frem for LS' novembermøte.
- Nettverksleder mottar et honorar på kr. 12.000 pr. år.

[Til Dagsorden.](#)

**Sak 6                      Status for arbeidet med NJ-skolen****I**

**Sakspapirer:** Notat «Status NJ-skolen» fra Henrik Ulrichsen

**Forslag til vedtak:**

- Statusmeldingen tas til orientering

**AUs forslag til vedtak:**

- Statusmeldingen tas til orientering

[Til Dagsorden.](#)

**Sak 7                      Klage avslått støtte til NJ Frilans****V**

**Sakspapirer:** Notat «Innstilling etter klage fra NJ Frilans om Aus tildeling av midler til nordisk arbeid for 2024» fra Espen Brynsrud og vedlegg «Nordisk arbeid og arbeid med kollektive avtaler for frilansere i Norden».

**Forslag til vedtak:**

- NJ Frilans tildeles 55 000 kroner til ordinært nordisk samarbeid for 2024. Pengene tar fra vederlagsmidlene.

**Vedtak:**

- NJ Frilans tildeles 55 000 kroner til ordinært nordisk samarbeid for 2024. Pengene tas fra vederlagsmidlene.

[Til Dagsorden.](#)

**Sak 8                      Innstilling til NJs representanter i PFU****V**

**Sakspapirer:** Notat «Oppnevning av NJs representanter i Pressens Faglige Utvalg 2024-2026» fra Dag Idar Tryggestad, leder.

**Forslag til vedtak:**

- NJs innstilling til journalistenes representanter i PFU i perioden 2024 -2026 er: Ellen Ophaug (Fredriksstad Blad) og Ådne Lunde (Bergens Tidende).
- Som vara foreslås: Eirin Larsen (Dagens Næringsliv), Nina Hernæs (Sykepleien) og Sveinung Uddu Ystad, (Trønder-Avisa).
- Ellen Ophaug foreslås som utvalgets nestleder.

**Vedtak:**

- NJs innstilling til journalistenes representanter i PFU i perioden 2024 -2026 er: Ellen Ophaug (Fredriksstad Blad) og Ådne Lunde (Bergens Tidende).
- Som vara foreslås: Eirin Larsen (Dagens Næringsliv), Nina Hernæs (Sykepleien) og Sveinung Uddu Ystad, (Trønder-Avisa).
- Ellen Ophaug foreslås som utvalgets nestleder.

[Til Dagsorden.](#)

<b>Sak 9</b>	<b>Regnskap 1. kvartal 2024</b>	<b>I</b>
--------------	---------------------------------	----------

**Sakspapirer:** Notat «Regnskap 1. kvartal 2024» fra Hilde Tretterud, sekretariatsleder, og Anne Hilde Thue, «NJs Driftsregnskap 1. kvartal 2024», «NJ Vederlagsregnskap 1. kvartal 2024» og «NJ Vederlagsregnskap 1. kvartal 2024 med detaljer».

**Forslag til vedtak:**

- Regnskap pr 1. kvartal 2024 tas til orientering

**AU innstiller på følgende vedtak:**

- Regnskap pr 1. kvartal 2024 tas til orientering

[Til Dagsorden.](#)

<b>Sak 10</b>	<b>Implementering av ny visuell profil</b>	<b>I</b>
---------------	--	----------

**Sakspapirer:** Notat «Implementering av ny visuell identitet» fra Christine Tolpinrud

**Forslag til vedtak:**

- AU bevilger 500 000 kroner til implementering av ny logo og visuell profil i løpet av 2024. Årets budsjetterte underskudd på drift økes dermed med 500 000 kroner.

**Vedtak:**

- AU oversender saken til landsstyret.

[Til Dagsorden.](#)

<b>Sak 11</b>	<b>NJs åpenhetsrapport</b>	<b>I</b>
---------------	----------------------------	----------

**Sakspapirer:** Notat «Åpenhetsrapport 2023» fra Hilde Tretterud og «Åpenhetsrapport 2023. Kollektiv forvaltning av opphavsrett».

**Forslag til vedtak:**

- Landsstyret godkjenner Åpenhetsrapport 2023 slik den er framlagt fra sekretariatsleder.

**AUs forslag til vedtak:**

- Landsstyret godkjenner Åpenhetsrapport 2023 slik den er framlagt fra sekretariatsleder.

[Til Dagsorden.](#)

<b>Sak 12</b>	<b>Ønske om endring av stilling på vederlagsmidler</b>	<b>I</b>
---------------	--	----------

**Sakspapirer:** Notat «Ønske om endring av stilling på vederlagsmidler» fra Hilde Tretterud, sekretariatsleder.

**Forslag til vedtak:**

- Sekretariatsleder får mandat til å endre innholdet i stillingen som ble opprettet i 2018 og finansiert av vederlagsmidler, til å arbeide med opphavsrettsspørsmål og forvaltning av vederlagsmidler.

**AUs forslag til vedtak:**

- Sekretariatsleder får mandat til å endre innholdet i stillingen som ble opprettet i 2018 og finansiert av vederlagsmidler, til å arbeide med opphavsrettsspørsmål og forvaltning av vederlagsmidler.

[Til Dagsorden.](#)

<b>Sak 13.1</b>	<b>B-sak: Avtale med Virke og utfordr. knyttet til omfang og vedtekter</b>	<b>I</b>
-----------------	--	----------

[Til Dagsorden.](#)

<b>Sak 13.2</b>	<b>B-sak: Forslag om intensjonsavtale med NFF om FOR-midler</b>	<b>I</b>
-----------------	---	----------

[Til Dagsorden.](#)

<b>Sak 14</b>	<b>B-sak: Søknad om spesialisterklæring</b>	<b>V</b>
---------------	---	----------

[Til Dagsorden.](#)

<b>Sak 15</b>	<b>B-sak: Evaluering av det sentrale MBL-oppgjøret</b>	<b>I</b>
---------------	--	----------

[Til Dagsorden.](#)

<b>Sak 16</b>	<b>Landsstyrets egnevaluering</b>	<b>I</b>
---------------	-----------------------------------	----------

**Forslag til vedtak:**

- Innspillene som fremkom i møtet tas med i planleggingen.

**Vedtak:**

- Innspillene som fremkom i møtet tas med i planleggingen.

[Til Dagsorden.](#)

**Sak 17      Oppdatert datoplan for AU og LS-møter for resten av perioden      I**

**Sakspapirer:** Notat «Oppdatert møteplan for perioden 2024-2025» fra Dag Idar Tryggestad, leder.

**Forslag til vedtak:**

- Landsstyret vedtar oppdatert møteplan for AU og LS-møter for resten av perioden.

**AUs forslag til vedtak:**

- Landsstyret vedtar oppdatert møteplan for AU og LS-møter for resten av perioden.

[Til Dagsorden.](#)

**Sak 18      Eventuelt**

*Det var ingen saker under eventuelt.*

[Til Dagsorden.](#)

---

*Protokoll ved Hilde Tretterud, Oslo, 16. mai 2024*